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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

23.09.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 23.09.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței 

extraordinare din luna august. 

       Ședința începe la ora 1800, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, dl consilier Mihai Enache 

nefiind prezent. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos, dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 252/15.09.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dl Ionuț Poștoacă care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Aprobarea proceselor verbale de la ședințele anterioare 

2. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli trim.III 

             Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii contractului pentru reprofilare albie de râu Bughea și 

Valea Bratiei cu Administrația de Apă  Argeș – Vedea Pitești 

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. Proiect de hotărâre privind delegare Serviciului de iluminat public și  aprobarea documentației pentru  

delegarea serviciului de iluminat public în comunaBughea de Jos,  județul Argeș 

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

5. Proiect de hotărâre privind avizarea Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare, a Studiului 

de oportunitate, a Regulamentului serviciului și a Documentației de atribuire pentru delegarea prin 

concesiune a gestiunii activității de colectare separată și transport separat al deşeurilor comunale, 

operarea Stației de transfer Câmpulung, sortarea și compostarea deșeurilor comunale, în Zona 

Câmpulung, județul Argeș.             Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

6. Proiect de hotărâre privind achizitionarea unui autovehicul nou sau second-hand (autoutilitară) pentru 

comuna Bughea de Jos,  județul Argeș                                Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

7. Proiect de hotărâre privind  desemnarea reprezentantilor Consiliului Local Bughea de Jos în Consiliul 

Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges 

         Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

8. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

  După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea proceselor verbale de la 

ședințele anterioare 

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot și este aprobat cu unanimitate de voturi (12) 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului de 

venituri și cheltuieli trim.III –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, aducând explicațiile 

detaliate pe marginea acestuia. Dl primar subliniază faptul că se repartizează suma de 64 000 lei din bugetul 

de stat, bani care vor fi repartizați către drumuri. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea intervine întrebând dacă întreaga sumă se va duce către drumri 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (12) 

este adoptată HCL nr.38/23.09.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii contractului 

pentru reprofilare albie de râu Bughea și Valea Bratiei cu Administrația de Apă  Argeș – Vedea Pitești –  

Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Proiectul este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu în calitatea sa de inițiator.  Deasemenea dl 

primar aduce la cunostința Consiliului Local că a fost prezentată situația daunelor provocate de ultimele 
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intermperii meteorologice și vor fi alocați bani pentru dezastrale provocate în luna iulie. Pentru inundațiile 

din luna august vor fi alocați bani prin Hotărâre de Guvern. 

Deasemenea dl primar a mai expus problema Punții pietonale de la Micudă, subliniind faptul că a 

purtat discuții cu proiectantul și este posibliă construcția unei punți în condiții. 

Dl consilier Sandu Georgian solită să se intervină la Nițiș cu un gabion. 

Dl primar răspunde că aceasta este datoria celor de la Apele Române 

Dl consilier Coman Bogdan aduce în fața Consiliului Local situația din punctul “La Bănică” 

punctând faptul că acolo placa stă jumătate în aer. Susține că trebuie în mod obligatoriu puse două gabioane 

deoarece este diferență mare de nivel. 

Dl viceprimar spune că în acea zonă cetățenii veniseră cu varianta de a răsturna placa, lucru pe care l-

a interzis. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă ce sumă s-a repartizat pentru motorină, pentru intervenția celor de 

la Apele Române.  

Dl primar răspune că s-a stabilit acordarea a 1500 de litrii de motorină. Punctând că cei de la Apele 

Române în prezent au utilajele la Bughea de Sus, urmând ca după finalizarea lucrărilor de acolo să vină în 

comuna noastră.  

Dl viceprimar întreabă cam câți litri de motorină se consuma. 

Dl primar răspunde că aproximativ 40 litrii/zi 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (12) 

este adoptată HCL nr.39/23.09.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind delegare Serviciului de iluminat 

public și  aprobarea documentației pentru  delegarea serviciului de iluminat public în comunaBughea de Jos,  

județul Argeș 

Proiectul este prezentat de dl primar în calitatea sa de inițiator, acesta subliniind faptul că multe firme 

au dorit să execute lucrarea, dar toți fug de mentenanță. Deasemenea subliniază faptul că firma cu care s-a 

încheiat contractul au contractat 11 comune, iar montarea lămpilor a decurs foarte bine. 

Dl consilier Coman Bogdan întreabă dacă mai sunt rămase lămpi vechi 

Dl primar explică faptul că în zona Centru – Isbășoiu – Brazi au fost montate lămpi din stâlp în stâlp, 

punctând faptul că din cele vechi au fost recuperate 36 de lămpi. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă solicită montarea unei lămpi la Stadion, deasemenea punctează că în 

zona Brezoiu, spre Răuță, sunt 4 stâlpi și acolo solicitând montarea de lămpi. Mai adaugă faptul că dl George 

Bănică a solicitat lampa care a fost dată jos din dreptul gospodăriei sale, aceasta fiind pusă de el. 

Dl viceprimar subliniază faptul că în zona  Andrei Enescu sunt montate doar două lămpi, acolo fiind 

nevoie de mai multe. 

Dl primar adaugă faptul că așa a avut notat, dar dacă mai este nevoie mai suplimentează. 

Dl consilier Coman Bogdan punctează faptul că în zona Diaconu – Puiță Ștefănescu mai trebuie 

montat un stâlp. Oameni merg la serviciu și zona este întunecată. 

Dl primar răspunde că va analiza situația și dacă se poate va monta și acel stâlp. 

Dl Sandu Georgian aduce în discuție zona Valea Calului – Vlaicu – la Bătănoi, spunând că și acolo 

ar fi necesară lampă de iluminat. 

Dl primar răspunde că va monta, dar din lămpile vechi rămase. 

Dl Sandu Georgian adaugă faptul că pentru o eficiență energetică ar trebui puse lămpi cu led. 

A fost ridicată problema intervalului orar în care va funcționa iluminatul. 

Dl primar răspunde că după finalizarea lucrărilor vor fi montate ceasuri care se vor regla. 

Dna consilier Maria Toader întreabă dacă la Valea Măcelarului lampa poate fi reglată să bată către 

curtea școlii. 

Deasemenea adaugă faptul că la Poenandre trebuie lampă care să fie aprinsă la Grădiniță, iar la Școala 

Centru ar mai trebui una care să fie reglată către intrarea în școală. 

Dl consilier Coman Bogdan întreabă dacă la Pîslaru va fi montată lampă. 

Dl primar răspunde că acolo vor fi două lămpi, adăugând faptul că dacă se constată că mai sunt 

necesare lămpi, domnii consilieri să anunțe executivul. 

Dl consilier Coman Bogdan solicită ca atunci când va veni prima factură să se facă un calcul raportat 

la facturile anterioare pentru a se vedea eficiența.  

Se pune întrebarea ce se va întâmpla dacă vor fi facturi mari. 
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Dl primar răspunde că există varianta perceperii unei taxe de 5 lei/an. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă întreabă dacă există posibilitatea schimbării stâlpului de la Oprișoiu. 

Dl consilier Coman Bogdan intervine spunând că acel stâlp poate să cadă și se pot întâmpla 

nenorociri. 

Dl viceprimar intervine spunând că reamintește faptul că acest proiect, cu partea noastră de finanțare, 

ne costă mai mult decât ne-ar fi costat o achiziție de lămpi din fonduri proprii. Deasemenea dl viceprimar 

adaugă faptul că taxa de 5 lei /an este mult prea mică. 

Dl primar răspunde că nu ne va costa mai mult în plus noi nu am fi făcut niciodată această lucrare 

odată. Ar fi fost făcută pe bucăți și niciodată nu s-ar fi ajuns la acest nivel. 

Dl viceprimar răspunde că acest lucru nu este adevărat. Se putea găsi o firmă și se putea face lucrarea 

cum trebuie la costuri mult mai mici. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă pe câți ani va fi delegat serviciul și câte lămpi vor fi montate până 

la final. 

Dl primar răspunde că gestiunea este delegată pe 5 ani, iar ca număr de lămpi vor fi aproximativ 680. 

Se solicită luarea indexului de la contor în momentul în care lucrarea este finalizată. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (12) 

este adoptată HCL nr.40/23.09.2021. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre privind avizarea Strategiei de contractare, 

a Studiului de fundamentare, a Studiului de oportunitate, a Regulamentului serviciului și a Documentației de 

atribuire pentru delegarea prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și transport separat al 

deşeurilor comunale, operarea Stației de transfer Câmpulung, sortarea și compostarea deșeurilor comunale, în 

Zona Câmpulung, județul Argeș.  

Acest punct este prezentat de către dl primar, în calitatea sa de inițiator. 

Dl primar adaugă faptul că va avea solicitări la operator: 

1. A se asigura ridicarea gunoiului menajer pe toate străzile și fundăturile din comună pentru a se 

elimina containărele de la intrarea pe stradă; 

2. Confirmarea prin semnătură, de către reprezentantul UAT Bughea de Jos, a tichetului de cântar; 

3. Respectarea programului de colectare; 

Dl viceprimar adaugă: 

1. Colectarea să fie selectivă 

2. Principiul poluatorul plătește 

Dl consilier Ionuț Poștoacă adaugă să fie verificată mașina de colectare la intrarea în comună. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (12) 

este adoptată HCL nr.41/23.09.2021. 

Se trece la punctul 6 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre privind achizitionarea unui autovehicul 

nou sau second-hand (autoutilitară) pentru comuna Bughea de Jos,  județul Argeș. 

Și acest punct este prezentat de către dl primar, în calitatea sa de inițiator. 

Dl primar adaugă că împreună cu dl viceprimar va căuta să facă cea mai bună achiție necesară pentru 

buna desfășurare a activității Primăriei.                              

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (12) 

este adoptată HCL nr.42/23.09.2021. 

Se trece la punctul 7 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre privind  desemnarea reprezentantilor 

Consiliului Local Bughea de Jos în Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges 

După prezentarea proiectului de către dl primar, dna consilier Maria Toader, în calitate de director al 

Școlii Gimnaziale Bughea de Jos, vrea să mulțumească domnilor consilieri și domnului primar pentru buna 

colaborare în Consiliul de administrație al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos aferentă anului școlar anterior. 

Se propune ca reprezentanți ai Consiliului Local în Consiliul de Administrație al Școlii Bughea de 

Jos, pentru anul școlar 2021 – 2022 să fie dl Bogdan Coman și dl Vlădescu, propunere aprobată cu 11 voturi 

(dna Toader se abține). 

Dl viceprimar întreabă dacă dl Bogdan Coman nu se află în situație de incompatibilitate, ținând cont 

că soția este salariat al școlii. 

Dna Toader răspunde că nu este niciun fel de problemă. 

Dl consilier Coman Bogdan mulțumește Consiliului pentru nominalizare spunând că îi face plăcere 

să facă parte din Consiliul de Administrație al școlii, fiind interesat de activitatea de acolo. 
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Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 11 voturi pentru și o abținere (dna 

Maria Toader) este adoptată HCL nr.43/23.09.2021. 

Se trece la punctul 8 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

La acest punct dl primar dă citire unei adrese primite din partea Organizației județene a PSD prin care 

se solicită oprirea a 10% din indeminizția consilierilor locali PSD, respectiv 0,5% din indemnizația 

viceprimarului, drept cotizație pentru partid. 

Reprezentanții PSD din Consiliul Local și dl viceprimar, declară că nu au nicio problemă în acest 

sens, acceptân solicitarea partidului. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă adaugă că ar fi foarte bine să se facă și o poprire de 50 de lei, din 

indemnizația tuturor consilierilor, pentru echipa de fotbal. 

Domnii consilier declară că vor analiza această propunere. 

Prezent la ședința Consiliului Local este dl Alexandru Rădulescu, care prezintă situația pe care o are 

cu vecinul său, Chit Emanuel. 

Dl Rădulescu prezintă faptul că fosa septică a dl-ui Chit curge în fața casei sale, deasemnea sunt arse 

peturi iar în spatele gospodăriei deține un coteț de proc iar dejecțiile se scurg în apele pluviale. 

Dl primar răspunde că știe de situație, că a fost prezentă Garda de Mediu, iar dacă aceștia nu au luat 

măsuri, noi ca Primărie ce putem face?! Deasemenea dl Primar informează că dl Chit a fost înștiințat de 

răspunsul oferit de Garda de Mediu. Dl primar mai adaugă faptul că va urmări dacă se vor respecta măsurile 

impuse de Garda de Mediu. 

Dl Rădulescu adaugă că nu-și poate ține copilul în miros de fecale și fum. 

Dl primar răspunde că nu poate face mai mult decât permite legea și cea mai bună cale ar fi o bună 

colaborare între vecini. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă dacă sistemul de pompare din Bratia funcționează. 

Răspunsul este dat de către dl primar care informează că acest sistem este funcțional. 

Deasemenea dl Ion Vlădescu întreabă dacă s-a rezolvat situația de pe Piscul Calului și de la Puntea 

Stoieni. 

Dl primar răspunde că la Piscul Calului situația este rezolvată, iar la Puntea Stoieni se lucrează. 

Dl primar mai informează că a discutat și pentru podul de la Școală, solicitând un deviz de lucrări. 

Deasemenea se analizează intervenție pe Valea lui Crasan și puntea de la Micudești. 

Dl primar explică că va încerca să facă aceste lucrări prin programul Anghel Saligny. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând de drumul de la Mlăci, întrebând dacă se vor face 

decapările. 

Dl primar răspunde că s-a verificat, dar lucrarea nu poate fi făcută în această toamnă. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă readuce în discuție oglinda de la Bădești, spunând că este necesară în 

trafic. 

Deasemenea dl Ionuț Poștoacă mai solicită o decolmatare a șanțului la Valerică Ungureanu deaorece 

este colmatat. 

Dl primar afirmă că a notat aceste probleme. 

Dl consilier Bogdan Coman ridică problema locurilor de joacă, spunând că cel de la Mlăci trebuie 

obligatoriu refăcut, deoarece este rupt. 

Dl primar răspunde că va verifica și va remedia problema. 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1945 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

               Sandu Georgian                                                     Bianca State-Golumbeanu 


